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Jegyzőkönyv 
 
Készült 2012. február 08-án (szerdán) 18 órakor a kosdi Polgármesteri Hivatal hivatalos 
helyiségében (2612 Kosd, Szent István u. 2.) Kosd Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
soron következő testületi üléséről.  
 
Jelen vannak: Jelenléti ív szerintiek. 
 
László Zoltán polgármester köszönti a megjelent képviselő-testületi tagokat, a jelenlévő meghívott 
személyt. Megállapítja, hogy 7 fő képviselő részvételével a képviselő-testületi ülés határozatképes. A 
továbbiakban a napirendi pontokat ismerteti, hozzáteszi, hogy a zárt ülés napirendje kiegészül az 
óvodavezető kérelmével.  
 

Napirendi pontok: 

1. 2012. évi költségvetés 
Előterjesztő:  László Zoltán polgármester 

 
2. Talajterhelési díjról szóló rendelet módosítása 

Előterjesztő:  László Zoltán polgármester 
 
3. Csoda-Vár Óvoda Alapító Okiratának módosítása 

Előterjesztő:  László Zoltán polgármester és Majerné Tóth Márta óvodavezető  
 
4. Szolgálati lakások közüzemi díjainak ellenőrzése 

Előterjesztő:  László Zoltán polgármester 
 
5. Hidroglóbusz állapotmegóvása 

Előterjesztő:  László Zoltán polgármester 
 
Zárt ülés: 
6.  Csorba József  kérelme 

Előterjesztő:  László Zoltán polgármester 
 
7.  Lubiczki Zoltánné kérelme 

Előterjesztő:  László Zoltán polgármester 
 
8. Óvodavezető kérelme 
 

Horhi József: Jelzi, hogy az egyebek napirendi pontban kíván hozzászólni. 

Kurdi Ferenc: A költségvetéshez kíván hozzászólni. 

Hugyecz Andrásné: Egyebekben két támában kér szót. 

Biber Kálmán: Az egyebek napirendnél egy témában kér szót. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül a napirendi pontokat 
elfogadja. 

László Zoltán polgármester napirend előtti tájékoztatója: Kalocsán járt az egyik kollégával, ahol 
katonai eszközökre lehetett igényt benyújtani. A megtekintett készletből – részletesen ismerteti az itt 
található eszközöket – próbáltak megrendelni. Erre árajánlatot fognak küldeni. A két gépjárműt is 
ismerteti. 2012. február 01-től 6 fő kosdi lakos a Víztársulatnál kezdett dolgozni. A mai napon a 
Művelődési Házban csőtörés történt. Testvértelepülési pályázat benyújtásra került a visszaigazolás 
megérkezett. Az első fordulón túl van a pályázat. A támfal tervezőt megkerestük, valószínűleg a 
rendelkezésre álló pénzügyi forrásból véleménye szerint nem kivitelezhető a munka.  
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Ezt újból pályáztatni kellene. Közmunkaprogram benyújtásra került. 31 fő közmunkás lett 
megigényelve. A pályázatban 4 fővel a TANKERT-ben történő foglalkoztatásra is gondoltunk. Ebből 
8 fő az, aki hosszú távú foglalkoztatott lesz. A hosszú távú foglalkoztatást elsősorban az intézmények 
működtetésére igényeltük. A Munkaügyi Központ helyi vezetőjével tárgyalt a jegyző asszony is.  

Horhi József: a  támfal tervezésével kapcsolatos tájékoztatásra reagál. Kérdése, milyen határidők van 
a pályázattal kapcsolatban? 

László Zoltán polgármester: úgy gondolja, hogy ebben az évben. 

Dobosné dr. Varga Gabriella: a miniszteri döntést követő 12 hónapon belül kell a pályázattal 
számolni. 

Bársony Csaba: kérdése, van-e lehetőség arra, hogy a tervezést és a kivitelezést egyidejűleg 
pályáztassuk? 

Dobosné dr. Varga Gabriella: a tervezést mielőbb meg kell pályáztatni, mert az építési engedélyhez 
kell, ami pedig szükséges a kivitelezési munkák közbeszerzési eljárásának elindításához. A 
közbeszerzésre vonatkozó szabályokat ismerteti. 

1. Napirendi pont 
2012. évi költségvetés 
 
Bársony Csaba: elmondja, hogy a létszámadatok pontosítását kérte a Pénzügyi Bizottság, továbbá a 
tervezés megalapozottságát, a TANKERT-hez kapcsolódó költségek beállítottságát, bértábla 
kimutatást, intézményi étkeztetésnél az ellátottak számának pontosítását. Az adók módjára behajtandó 
bevételek terén miért csökkent a bevétel, kértük 2011. évi tényadatokat a dologi kiadások tekintetében. 
Víz és csatornadíj, tisztítószerek (óvodánál) költségeit, valamint a kötelezendő juttatások körét 
vizsgálta a bizottság. A bizottság kérte, hogy lehetőség szöveges indoklás készüljön a költségvetéshez. 
 
Horhi József: Egy mondatot hiányoltam Bársony képviselő úr előbbiekben elhangzott 
tájékoztatójából. A pénzügyi bizottsági tagok javaslata alapján több hiányosság is felmerült, ezek 
megléte után javasolták átdolgozásra. Későn kapta meg, pontosabban a mai napon a módosított 
költségvetési tervezetet, ezért javasolja napirendről levenni, és későbbi időpontban tárgyalni. 
 
Bársony Csaba: A bizottság nem azt javasolta, hogy vegyük le napirendről. Ha nem tárgyaljuk a 
költségvetést a képviselő-testület törvénysértést követ el. A költségvetést megalapozottan tárgyalni 
nem lehet. A módosítások valóban ma érkeztek.  
 
Biber Kálmán: Sajnos a bizottsági ülésen nem tudott részt venni. Véleménye szerint a dologi 
kiadások terén alultervezés van. A korábbi testület hozott egy határozatot arról, hogy létszámstop van. 
Ez a határozat még él. Az utak, hidaknál betervezett összeg kifejezetten „röhejes”. Szükség lenne az 
utak kátyúzására. Valahonnan át kellene csoportosítani. 
 
László Zoltán polgármester: A mai napon 16 óra 09 perckor e-mailen érkezett a Magyar 
Államkincstártól egy újabb instrukció a költségvetés tárgyalásához. Valamit el kell fogadjunk ahhoz, 
hogy az évet el tudjuk indítani. Változnak a paraméterek, ezért többször fogjuk majd módosítani a 
költségvetési rendeletünket. 
 
Bársony Csaba: A három költségvetési helyen 53 fő az engedélyezett létszám (21 fő iskola, 20 fő 
óvoda, 1 fő Közüzemi Nonprofit Kft, 11 fő polgármesteri hivatal). Tavaly is sok felesleges időt 
töltöttünk a sok javaslatra. Amennyiben valaki a költségvetésben módosítást kezdeményez, tegye meg 
javaslatát erre vonatkozóan, melyik sorból tegyünk át egy másik feladatra.  
 
László Zoltán polgármester: kérdése, történt-e egyeztetés a bizottság szakmai tagjaival és az ő 
általuk javasoltak be lettek-e építve a tervezetbe? 
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Dobosné dr. Varga Gabriella: a pénzügyi bizottságon elhangzott kérések beépítésre kerültek a 
jelenlegi anyagba, ezt szívesen kinyomtatjuk itt helyben is. 
 
Horhi József: ha beépültek ezek a tételek azt elfogadja, de amíg nem olvasta el, addig nem tudja 
elfogadni a költségvetést. Javasolja, hogy az olyan tételeket, amelyek nem sürgősek, azokat halasszuk 
el. Javasolja, hogy az 500.000.-Ft-ig történő rendelkezést vonjuk meg a polgármester hatásköréből. Az 
életveszély esetén a polgármester hatásköre megmaradna. Minden egyes kifizetést a képviselő-testület 
vitasson meg. 
 
Dobosné dr. Varga Gabriella: Tavaly év elején kapta meg ezt a lehetőséget a polgármester, hogy 
saját hatáskörben a szakfeladatok és a kiemelt előirányzatok között 500.000.-Ft összegig 
átcsoportosíthasson. 
 
Horhi József: felveti, hogy a tavalyi évben történt egy hízó vásárlás.  
 
László Zoltán polgármester: az OTP-Banktól kapott támogatásból történt ez a vásárlás, ennek célja 
rendezvény támogatása volt.  
 
Makkainé File Edit : Ezt a támogatást az adventi készülődésre, rendezvényre kapta az önkormányzat. 
Véleménye szerint ezt az összeget az önkormányzat erre a célra használta fel. A költségvetéssel 
kapcsolatban elmondja, hogy nem ismeri a módosított anyagot, de úgy látja a személyi bérek reálisak. 
A polgármesteri hivatalnál lehetne úgy átcsoportosítani, hogy a másik két intézménynek is 
mozgásteret biztosítsunk. A testvérvárosi kapcsolatok költségéről érdeklődik. Fontos lenne arra is 
gondolni, ami a bizottsági ülésen is elhangzott, hogy azt a két főt, akit az óvodai feladatellátásra 
átcsoportosítottunk, célszerű lenne az iskolához visszatenni.  
 
László Zoltán polgármester: felveti, hogy a testvérvárosi kapcsolatokra el kell különíteni pénzt, 
ekkor lehet pályázni. A felhasználását a képviselő-testületre bízná.  
 
Makkainé File Edit : Az iskola működtetése 2013. január 01-től az állam feladata lesz. Fontos lenne 
egy olyan költségvetés összeállítása, amely a későbbiekben is tartható lenne. Ha lehetne, valamelyest 
pótoljuk a hiányokat, amelyek ebből a költségvetésből hiányoznak (irattári anyagok, szakmai anyagok 
fűtési rendszer korszerűsítése, stb.).  
 
László Zoltán polgármester: a költségvetésünk nagyon szűkös. Említi a Művelődési Ház problémás 
fűtését is. Saját felelősségére kellett engedélyezni a hétvégi programot is. A jelenlegi cserépkályha 
állapotát ismerteti. Balesetveszélyes ez a fűtési mód. Itt valamit tenni kell. Ez sarkalatos pontja lesz a 
költségvetésnek.  
 
Bársony Csaba: az óvodai két létszámról szól az óvoda-projektben vállalt kötelezettségre tekintettel. 
Szükséges lenne a VÁTI-val történő egyeztetésre.  
 
Horhi József: Nem érzi időszerűnek ezt a felvetést. Az önkormányzat 2012.09. hóban tárgyalja meg a 
projekt miatti létszám átcsoportosításokat. Az önkormányzat a 2012. évi Pünkösdi Falunapra 
pályázaton nyert támogatást? 
 
László Zoltán polgármester: a pályázat be van nyújtva, döntés még nincs. 
 
Horhi József: javaslatait eljuttatja a pénzügyes kolléganőnek a költségvetéssel kapcsolatban. 
Megköszöni a Polgármester úr munkáját a hétvégi hó eltakarítási munkával kapcsolatban. Javasolja a 
költségvetés napirendről történő levételét.  
 
László Zoltán polgármester: Az iskolai létszám átcsoportosítását mielőbb tárgyalni kellene, ezért ezt 
a kérdést szavazásra teszi fel, aki elfogadja, hogy 2012. szeptember hóban tárgyalja csak a testület 
létszámkérdést, kéri jelezze:  



 4

 
A képviselő-testület 1 igen, 1 tartózkodás, 5 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 
19/2012. (II. 08.) sz.   

h a t á r o z a t a 
 

Iskolai létszám-átcsoportosítás tárgyalása 
 
A képviselő-testület:   az iskolai létszám átcsoportosítás 2012. szeptember hónapban történő 

tárgyalását elutasítja. 
Felelős: László Zoltán polgármester  

Határid ő: Azonnal  
 
László Zoltán polgármester: megállapítja, hogy a fenti döntés alapján a mostani költségvetésen belül 
kell rendezni az iskolai létszámot. 
 
Bársony Csaba: vizsgáljuk meg az óvoda esetében az átfedések alapján, hogy a törvényi feltételeknek 
megfelelően működik-e az óvoda. Ez már több alkalommal is elhangzott a bizottsági ülésen. A 
polgármesteri hivatalban is tekintsük át a létszámot. Az ellátott feladat minőségromlását 
befolyásolhatja a létszámcsökkentés. 
 
László Zoltán polgármester: Elfogadhatónak tartja a javaslatot, de minden intézmény tekintetében 
kell vizsgálódni. Egyrészről visszalépés lenne, ha a pedagógusainkat, vagy bármely dolgozónkat arról 
tájékoztatnánk, hogy meg fog szűnni a munkahelye. Tavaly decemberben az önkormányzat összes 
dolgozóját összehívtuk. Akkor kijelentette, hogy eredménynek azt tartaná, ha egy évvel később 
ugyanebben a létszámban fogunk találkozni.  
 
Horhi József: arra kéri a polgármestert és jegyzőt vizsgálja meg az államosítási ügyeket. A 
költségvetés tárgyalásánál fel kell használni ezeket az információkat. Tud olyan középiskolát, 
gimnáziumot, amelyek hatalmas mínuszokkal, tartozásokkal kerültek vissza az államhoz. 
 
László Zoltán polgármester: Az intézmények tekintetében meg kell őrizni a létszámot. Ha év végéig 
mínusz keletkezik, akkor ezzel nem tudunk mit kezdeni. A költségvetés számait mindenkinek be kell 
tartani.  
 
Kurdi Ferenc alpolgármester: Ez az 500 e Ft, amivel a polgármester rendelkezhet, valóban magas 
összeg. Meg kell vizsgálni, hogy volt-e olyan eset, amikor felhasználás történt. Az OTP-Bank 
felajánlásról nem volt tudomása, és arról sem, hogy az mire lett felhasználva. Több képviselő társam is 
tett felajánlást az elmúlt időszakban, ezekről sem lett beszámoló készítve. A község útjainak rossz 
állapotát említi. Hozzáteszi, ha legközelebb a képviselőknek ilyen jellegű kérése van, akkor meg kell 
jelölni, hogy honnan és miből fogjuk megjavítani az utakat.  Az átcsoportosításokat meg kell gondolni. 
Ha az intézmény átadásra kerül, hogyan fogja látni az állam az intézmény működését. Késve kapta 
meg ő is a költségvetési anyagot. Neki is van egy előterjesztése a TANKERT-tel kapcsolatban. Ezzel 
kapcsolatban szüksége lenne egy olyan személyre, aki a TANKERT feladataihoz hozzáértésével hozzá 
tud járulni. Ez egy stratégiai feladat. Zárt ülés keretében sok ember sorsáról beszélgetünk, akiknek az 
élelmezés problémát jelent. Az önkormányzatnak ez a probléma egyre nagyobb terhet fog jelenteni. 
Látni kell, hogy ez által mi fog létrejönni. Ez egy termelőtevékenység lesz, amely majd később meg 
fog térülni.  
 
László Zoltán polgármester: tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a havi bérkifizetés jelenleg úgy történt, 
hogy a kollégák egy részének átutaltuk, majd pár nappal később a többi kollégának tudtuk kifizetni. 
Már itt is jelentkeznek likviditási problémák. 
 



 5

Az adventi rendezvényre pályázatot nyújtottunk be. Ezen nyertük a hízóra az összeget, számlával 
vásároltuk. Sajnos kevesen jelentkeztek a sertés feldolgozásra. Nem sikerült mindet szétosztani a 
rendezvényen, ezért a maradékot az önkormányzati rendezvényen felszolgáltuk. 
 
Biber Kálmán: Nem szeretné, ha valaki azt hinné, hogy ki tesszük az állásából. Az utakat nem azért 
hánytorgatja, mert megszállottja ennek a témának. Azért szólalt fel, mert az utak lassan 
használhatatlanok lesznek. A lakosok kérését tolmácsolja. 
 
László Zoltán polgármester: 2012. március 01-jétől jönnek közfoglalkoztatott munkások, akikkel az 
utak kátyúzását lehet majd elvégeztetni. Jelenleg nincs ilyen dolgozónk. 
 
Bársony Csaba: Fontosnak tartjuk, hogy a munkahelyeket megőrizzük, akkor más feladatokra nem 
tudunk annyit juttatni. A prioritás sorrendjét fel kell állítani.  
 
Horhi József: ragaszkodik ahhoz, hogy a képviselők tudják, hogy az érkezett támogatások (adventi 
rendezvény/hízó vásárlás) honnan jönnek, és mire fordítja az önkormányzat. A TANKERT kapcsán 
javasolja: milyen feltételekkel bérelhetik a kistraktort (a Közüzemi Kft.), hogyan lehetne ezt 
megvalósítani. A lakosságot meg kell kérdezni, hogy mi a fontosabb az rendezvényekre megállapított 
összegek, vagy más dolgok. 
 
László Zoltán polgármester: hozzáteszi, hogy Horhi József képviselő nem jelent meg sem az adventi 
rendezvényen és az önkormányzat rendezvényén sem, ahol tájékoztatást kaphatott volna a 
támogatásról.  
 
Hugyecz Andrásné: az óvodai és iskolai ingyenes étkezők számát ismerteti. Nagyon sok gyermek 
akkor eszik, ha az óvodában és az iskolában eszik. Kötelezni senkit nem lehet közösségi munkára. 
Valószínűleg, ha meggyőznénk őket arról, hogy a TANKERT-ben kétkezi munkával segíthetik az 
önkormányzatot, ha a gyermekük ingyen kapja az ételt. 
  
Dobosné dr. Varga Gabriella jegyző: tájékoztatja a testületet, hogy a napirend levételével 
törvénysértést követünk el. Javasolja, hogy a képviselő-testület a következő ülésen tárgyalja meg a 
költségvetést, képviselői indítványokat várna a polgármester 5 napon belül. Ezeket figyelembe tudjuk 
venni a költségvetés összeállításánál, a javaslatok alapján előkészítjük a következő ülésre a módosítási 
javaslatokat. 
 
Horhi József: a tájékoztatás alapján hajlandó elfogadni a javaslatot és korábbi javaslatát visszavonja.  
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza: 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 
20/2012. (II. 08.) sz.   

h a t á r o z a t a 
 

Az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről 
 
A képviselő-testület:   első olvasatban megtárgyalta az önkormányzat 2012. évi költségvetését, és 

úgy határoz, hogy a következő ülésén - az 5 napon belül megérkezett 
képviselői és a Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság tagjai indítványainak és a 
törvényi előírások figyelembe vételével - újratárgyalja.  

Felelős: László Zoltán polgármester, Majer Kinga pénzügyi előadó 
Határid ő: Azonnal  

 
 
2. Napirendi pont 
Talajterhelési díjról szóló rendelet módosítása 
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László Zoltán polgármester: sajnálattal közli, hogy akik a csatornára nem kötöttek rá, azoknak a 
korábbi 120.-Ft alapösszegről 1200.-Ft+területi szorzó összegre emelte a kormány a talajterhelési 
díjat. 2012. február 01. napjától. 1800.-Ft/m3 díjat kell megfizetnie az érintetteknek. 
 
Bársony Csaba: a rendelet módosításához a pénzügyi bizottság javaslatát ismerteti. 
 
László Zoltán polgármester: a korábbi mentességet a képviselő-testület továbbra is fenn kívánja 
tartani. 
 
Horhi József: a pénzügyi bizottságon az is elhangzott, hogy tételes tájékoztatást kell kapniuk a 
feltételekről az érintetteknek.  
 
László Zoltán polgármester: Ez kb. 250 személyt érint, a tájékoztatót eljuttatjuk hozzájuk. 
 
Dobosné dr. Varga Gabriella: felmerült az ülésen, hogy a 2011. évi vízfogyasztás után az idei évben 
ne fizessenek többet a kibocsátók, mint tavaly. 
 
László Zoltán polgármester: ezt véleményezésre megküldtük az ügyvédnőnek, majd állásfoglalást 
kértünk. Már a 2011. évi díjat is ez alapján kellene megállapítani. 2011. évre 90 %-os kedvezményt 
adhat az önkormányzat. Ezt az emelt összeget 2012. évre kellene alkalmazni.  
 
Dobosné dr. Varga Gabriella: a 2011. évi vízfogyasztás után 90 %-os kedvezményben részesíti a 
testület a talajterhelési díj fizetésére kötelezetteket. Akik 2012.01.01-06.30-ig rákötnek, akkor 50 %-os 
díjkedvezményben részesülhetnek a bizottság javaslata alapján.  
 
Hugyecz Andrásné: Hozzávetőlegesen mennyibe kerül a szennyvízbekötés? A csatorna hozzájárulást 
is rendezni kell az érintettnek? 
 
László Zoltán polgármester: ezt nehéz meghatározni. Tervezés költsége kb. 30-40.000.-Ft. A 
szakhatóságokkal egyeztetni kell. Ezt követően kerülhet sor a kivitelezésre, melyet a DMRV felé be 
kell jelenteni. Az elkészítés után a DMRV ellenőrzi a bekötést. A csatorna hozzájárulást 38.600.-Ft-ot 
is meg kell fizetni, az önkormányzat ekkor adhatja meg a hozzájárulását.  
 
Hugyecz Andrásné: Mi lesz azokkal a háztartásokkal, akik nem tudnak rákötni a szennyvízhálózatra? 
 
László Zoltán polgármester: Kosdon minden ingatlan ráköthető, a rákötés módja lehet más (pl.: 
átemelő szivattyú). Korábban erre vonatkozóan az volt a döntés, hogy az érintettek az eddigi 
talajterhelési díj fizetése alól mentesültek. Ez a kedvezmény már fedezheti a szivattyú árát.  
 
Kurdi Ferenc: ezek után arra kell készülni, hogy a rákötés miatt több útfelbontás fog történni. Az utak 
állapotát is óvni kell.  
 
László Zoltán polgármester: az önkormányzat az engedély kiadásakor rögzíti, hogy milyen módon 
történhet a rákötés és az eredeti állapot visszaállítása az érintett feladata.  
 
Biber Kálmán:  az utak állagmegóvása szempontjából javasolja, hogy a képviselő-testület határozza 
meg a rákötés módját, csak átfúrással az alábbi aszfaltozott utcákban: Székely utca, Csaba királyfi 
utca, Losonci u., Ady Endre utca, Petőfi utca, Esze Tamás utca teljes hossza, Temető utca.  
 
Kurdi Ferenc: A vízművektől ki kell kérni a tervrajzot, mivel ez tűnik biztosabbnak. Mindig jobb, 
mint feleslegesen több métert kiásni. 
 
László Zoltán polgármester : aki a véleményeket, javaslatokat elfogadja, és a módosításokkal a 
rendelet módosítását elfogadja, kéri jelezze. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotja: 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testületének 4/2012.(II.08.) számú rendelete a 
talajterhelési díjról szóló 1/2012. (I.25.) számú rendeletének módosításáról. 

(lásd: jegyzőkönyv melléklete) 
 
3. Napirendi pont 
Csoda-Vár Óvoda Alapító Okiratának módosítása 
 
Bársony Csaba: a bizottság a határozati javaslatot támogatta. A normatívából ez a feladat 
elvégezhető, többletforrást nem igényel.  
 
László Zoltán polgármester: szavazásra teszi fel a kérdést, aki az óvoda Alapító Okiratának 
módosítását az előterjesztés szerint jóváhagyja, kéri jelezze. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza: 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 
21/2012. (II. 08.) sz.   

h a t á r o z a t a 
Csoda-Vár Óvoda Alapító Okiratának módosításáról 

 
A képviselő-testület:   Jóváhagyja a Csoda-Vár Óvoda Alapító Okiratának 14. pontjának alábbi 

kiegészítését: Az óvoda a sajátos nevelési igényű ellátáson belül biztosítja 
az integrált autista-specifikus fejlesztést. A feladatellátást a képviselő-
testület a normatíva erejéig biztosítja. 

Felelős: László Zoltán polgármester és Majerné Tóth Márta óvodavezető 
Határid ő: Azonnal  

 
4. Napirendi pont 
Szolgálati lakások közüzemi díjainak ellenőrzése 
 
Bársony Csaba: A három határozati javaslat közül a pénzügyi bizottság a C. verziót támogatta, azzal 
a kiegészítéssel, hogy befizetetlen számla esetén 5 munkanapon belül a műszaki előadó felszólítást 
küldjön a tartozás rendezésére.  
 
Horhi József: ő javasolta, hogy bérleti szerződésbe kaució beépítésének lehetőségét vizsgáljuk meg, 
akikkel ezután szerződést kötünk. 
  
László Zoltán polgármester: a jogásszal egyeztettünk, az idei szerződésekbe ezeket nem lehet 
beletenni egyoldalúan. A következő évibe, amelyek szerződések lejárnak december 31-én már be lehet 
építeni.  
 
Makkainé File Edit : Nem tartja szerencsésnek ezt a megoldást. Fokozottabban kellene odafigyelni 
arra, hogy a bérlő törvényesen távozzon az ingatlanból.  
 
László Zoltán polgármester: aki egyetért azzal, hogy a 2013. január 01-től megkötendő új szolgálati 
lakások bérleti szerződéseibe a 2 havi kaució legyen beépítve, kéri jelezze.  
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
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Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

 22/2012. (II. 08.) sz.   
h a t á r o z a t a 

 
Szolgálati lakások bérleti szerződéseiről 

 
A képviselő-testület:   Úgy határoz, hogy a szolgálati lakások 2013. január 01-től megkötendő új 

szerződéseiben 2 havi kaució legyen beépítve. 
Felelős: László Zoltán polgármester  

Határid ő: 2013.01.01 és folyamatos. 
 
 
László Zoltán polgármester: aki a szolgálati lakások közüzemi díjának ellenőrzéséről szóló – 
előterjesztés szerinti C. verziót támogatja, kéri jelezze. 
 
A képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 
 23/2012. (II. 08.) sz.   

h a t á r o z a t a 
 

Szolgálati lakások közüzemi díjainak ellenőrzéséről 
 
A képviselő-testület:   Úgy határoz, hogy a szolgálati lakások bérlői a Polgármesteri Hivatalba 

minden hónap utolsó hetében mutassák be a műszaki előadónak a közüzemi 
számlákat és a befizetési bizonylatokat. A műszaki előadó ezeket lemásolja 
és nyilvántartást vezet. Amennyiben befizetetlen számla, hátralék adódik 
valamely ingatlan esetében, úgy 5 munkanapon belül felszólítást küld.  

Felelős: László Zoltán polgármester  
Határid ő: Azonnal  

 
5. Napirendi pont 
Hidroglóbusz állapotmegóvása 
 
László Zoltán polgármester: a hidroglóbusz jelenlegi állapotát ismerteti a csatolt fényképek alapján. 
A bizottság döntése alapján a víztorony elbontására felkerestünk személyeket. Az erre vonatkozó 
költségeket ismerteti, és a kézi munkaerő igényt, valamint az önkormányzat részéről felügyeletet 
igényel. Aki az előterjesztés szerint a hidroglóbusz lebontásával az ismertetett költségek függvényében 
egyetért, kéri jelezze. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 
24/2012. (II. 08.) sz.   

h a t á r o z a t a 
 

Hidroglóbusz lebontásáról 
 
A képviselő-testület:   A 0126/16 hrsz-ú ingatlanon található hidroglóbusz kerüljön lebontásra. 

Felelős: László Zoltán polgármester  
Határid ő: Azonnal  
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László Zoltán polgármester: figyelemmel a további napirendi pontokra a képviselő-testületi ülés zárt 
ülésen folytatja munkáját. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

 
 

  László Zoltán  
                            polgármester  

 
 

Dobosné dr. Varga Gabriella 
jegyző 

 
 

German Mihályné 
jegyzőkönyvvezető 

 
 


